

Date: 22 June 2023

التاريخ : 22 يونيو 2023

**HSBC Bank Oman S.A.O.G ('the Bank')
announces Record Date****بنك أتش اس بي سي عمان ("البنك") يحدد تاريخ
اكتساب الحق**

Further to the announcement made on 20th June 2023 with regards to the dissolution and proposed merger of the Bank with Sohar International Bank SAOG ("Sohar International") through a merger by incorporation (the "Merger") in accordance with Articles 33(1) and 35 of the Commercial Companies Law (Royal Decree 18/2019) ("CCL") whereby the Bank will merge into Sohar International with Sohar International as the surviving entity. The Bank would like to confirm that in accordance with the terms and conditions of the Merger as set out in the Explanatory Note circulated to the Bank's shareholders with the EGM notice and agenda for the meeting held on 20th of June 2023, the record date for, inter alia, permanent suspension of trading in the Bank's shares (the "Record Date") is tentatively scheduled for 3rd August 2023. It should be noted that the Bank's Board is authorized to postpone the Record Date to another suitable later date if deemed necessary in the Board's discretion. The Bank will publicly announce and confirm the Record Date at least

الحاقا بالافصاح الصادر بتاريخ 20 يونيو 2023 بخصوص حل البنك والاندماج المقترح عن طريق الضم بين البنك وبنك صحار الدولي ش.م.ع. ("صحار الدولي") ("الاندماج") وفق المادتين 1/33 و 35 من قانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 2019/18 على أن يندمج البنك مع صحار الدولي، ويكون صحار الدولي هو الجهة الناتجة عن الضم. يود البنك أن يؤكد أنه وفقا لشروط الاندماج والمنصوص عليها في المذكرة التوضيحية المرفقة باعلان و جدول الجمعية لاجتماع تم انعقاده بتاريخ 20 يونيو 2023 أن يكون تاريخ اكتساب الحق أي تاريخ ايقاف التداول بأسهم البنك بشكل مبدئي في 3 أغسطس 2023. بعلم أن مجلس إدارة البنك مفوض لتأجيل تاريخ اكتساب الحق إذا رأى ضرورة في ذلك. وسيتم الإعلان عن تاريخ اكتساب الحق قبل الموعد الفعلي بستة أيام على الأقل.



بنك ائتش اس بي سي عُمان ش.م.ع.ع.
HSBC Bank Oman S.A.O.G

six (6) calendar days before the actual Record Date. وسيتم الإعلان عن أي تطورات جوهرية أو أي تغيير في تاريخ اكتساب الحق في حينها.

Further announcements on any material developments or changes with respect to the Record Date will be made as required.



Rahma Al Busaidy رحمة البوسعيدى
Company & Board Secretary أمين سر مجلس الادارة والبنك

HSBC Bank Oman S.A.O.G.

Al Khuwair Head Office

P.O.Box 1727, Postal Code 111, CPO Seeb, Sultanate of Oman

Telephone : (968) 24947078, Facsimile : (968) 24947309

Website : www.hsbc.co.om

Oman Commercial Reg. No. 1080849

بنك ائتش اس بي سي عُمان ش.م.ع.ع.

المكتب الرئيسي الخوير

ص ب : ١٧٢٧، الرمز البريدي: ١١١، مكتب البريد المركزي-السيب سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٩٤٧٦٥٤ (٩٦٨)، فاكسميلي : ٢٤٩٤٧٣٠٩ (٩٦٨)

الموقع بالشبكة : www.hsbc.co.om

سجل تجاري عُماني رقم : ١٠٨٠٨٤٩

PUBLIC